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§ 1 Mötets öppnande. 
Marie Arsenian-Henriksson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
Olof Akre hälsas särskilt välkommen som ny ordförande för Region Stockholm och 
presenterar sig.  
 
§ 2 Beslut om justeringsperson  
Olof Akre utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Godkännande av föredragningslistan  
Föredragningslistan godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§ 4 Anmälan av föregående protokoll 
Protokollet från sammanträdet den 16 april 2024 saknar uppgift om en deltagande ledamot, 
Mattie Salim. Med denna komplettering läggs protokollet till handlingarna. 
 
§ 5 Diskussion och beslut om möjliga förslag till ledningsgruppen KI-Region Stockholm 
angående särskilda satsningar 
Marie Arsenian-Henriksson föredrar ärendet om uppdraget från ledningsgruppen KI-Region 
Stockholm till forskningsrådet (och utbildningsrådet) att senast den 17 maj lämna förslag på 
ledningsgruppens särskilda årliga satsningar för 2025. Även utskickade underlag presenteras: 
ledningsgruppens särskilda satsningar för 2024, uppdelat i långsiktiga åtaganden och övriga 
satsningar, planeringsförutsättningar för forskningsrådets egna strategiska satsningar för 2025 
samt forskningsrådets initiativ efter internat och workshoppar 2023.  
 
Diskussion följer. Forskningsrådet ser behov av en ökad tydlighet och transparens i 
beredningen och uppföljningen av de satsningar som görs. Forskningsrådet enas därför om att 
inte lämna konkreta förslag på möjliga områden för ledningsgruppens särskilda satsningar för 
2025. Specifikt föreslår forskningsrådet följande till ledningsgruppen: 
 
• ett tydligare formulerat arbetssätt för hur såväl långsiktiga åtaganden respektive årliga 

satsningar bereds och följs upp.  
• att principer för vad som hanteras inom forskningsrådets budgetram respektive inom 

ledningsgruppens satsningar tydliggörs. 
• att den stora satsningen på CIMED genomlyses till form och innehåll.  
• att processen för äskanden om särskilda/strategiska satsningar formaliseras och görs mer 

transparent.  
• att både långsiktiga och kortsiktiga satsningar följs upp och utvärderas. Forskningsrådet 

erbjuder sig att utföra sådana utvärderingar på ledningsgruppens uppdrag. 
• att ledningsgruppens befintliga satsningar på Centrum för hälsodata och Clinicum bör 

vara långsiktiga. 
• att forskningsrådets budgetposter för långsiktigt verksamhetsstöd, dvs. för kliniska 

forskartjänster och kliniska forskarskolor, bör räknas upp årligen med PLO. En 
uppräkning av dessa satsningar kan antingen finansieras genom en ökad budgetram till 
forskningsrådet eller genom att forskningsrådet drar ner på annan budgetpost, t.ex. 
verksamhetsfördelade medel.  
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• att dialogen mellan ledningsgruppen och forskningsrådet i det strategiska arbetet kring 
både kort- och långsiktiga satsningar stärks.  

§ 6 Information om forskningsrådets mötestider till hösten 
Viktoria Svensson informerar om forskningsrådets tider och mötesform för sammanträden 
och internat under hösten, enligt nedan. Ordföranden har föreslagit tre sammanträden under 
hösten istället för fyra som tidigare år, och att två sammanträden genomförs som fysiska 
möten. 
 
Forskningsrådets sammanträden hösten 2024: 

- Torsdag 5 september kl. 8-10 (fysiskt möte) 
- Måndag 14 oktober kl. 8-10 (zoom) 
- Måndag 2 december kl. 15-17 (fysiskt möte) 
- Internat 10-11 september, lunch-lunch 

 
Tidpunkten för internatet bekräftas efter att ledamöter har svarat på kallelsen. 
 
§ 7 Information från KI och Region Stockholm  
Från Karolinska Institutet informerar Marie Arsenian-Henriksson om att den interna 
utredningen för fryshaveriet är klar och har gått till extern utredningsgrupp och till IVO.  
Vidare att KI nyligen haft ledningsinternat, då bland annat ledningens prioriterade 
fokusområden samt ett förtydligat och förändrat uppdrag för dekanerna diskuterades. 
Dekanerna ingår nu i rektors ledningsgrupp tillsammans med prorektor och 
universitetsdirektör.  
 
Från Region Stockholm informerar Olof Akre om att sjukhusledningen på Karolinska 
universitetssjukhuset har fattat ett inriktningsbeslut om införande av specialistlön för 
forskande ST-läkare under förutsättning att vissa kriterier är uppfyllda. 
 
§ 8 Övriga frågor  
Inga övriga frågor anmälda. 
 
 
Vid protokollet  
Viktoria Svensson 
 
 
Protokollet justeras 
 
 
Marie Arsenian-Henriksson  Olof Akre 
 




